
 

Skolebestyrelsesmøde 

Randersgades Skole 
 

 

      

 

11. oktober 2021 i tidsrummet 17.00-19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Frederik Nissen (FN), formand 
Bo Kristian Have (BHK), forældrerepræsentant 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Anna Kuld (AK), forældrerepræsentant 
 
 
Lotte la Cour Thomsen (LLC). Ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud: 
Kathrine Hegelund (KH) forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Ole Kassow (OK), forældrerepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Thomas Carstensen (TC), medarbejderrepræsentant 
Rita Derras (RD), elevrepræsentant 
 
 

 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden og referat FN 

Referat: 
Dagsorden godkendes.  
Referat underskrives.  

 
 



Punkt 2 15 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR, TR og 
RD 

Der gives en kort orientering om dagligdagen på skolen. Ligeledes gives en kort status 
på elevrådets arbejde.  
Referat: 
Der er elevrådsmøde med konstituering i denne uge.  

 
 

Punkt 3 20 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LLC 

Der gives en kort status om dagligdagen på skolen. Fokuspunkter vil på mødet være 
sygefravær, økonomi samt administration. 

Referat: 
Der var indsættelsesreception i fredags.  
Der bliver lavet god undervisning, og verdensmålene er en del af undervisningen.  
Pædagogerne er nye i skolen, og det er en ny situation, og på nogle måder et nyt job.  
Magnus er pt sygemeldt.  
På fredag er der skolernes motionsløb, hvor skolens niende klasse har en aktiv del af 
planlægningen og udførsel.  
Der var personalefest i fredags, og der skal etableres en personaleforening.  
Der er to nye tilkaldevikarer.  
Der er blevet ansat en ny lærer.  
Der kommer nye skemaer for hele skolen efter ferien.  
 

 
 

Punkt 4 20 min. 
O+D 

Status på kommunikation (intern/ekstern) LLC 

Der gives en kort status på kommunikationen på interne og eksterne medier 
(facebook, hjemmeside, Aula etc.). Desuden Profil-diskussion (det internationale / 
bæredygtige tilsnit): diskussion omkring rammer og udmelding. 
Referat: 
Der var under punktet ros fra forældrene i bestyrelsen i forhold til kommunikation – det 
være sig på facebook, på Aula med månedsbrev mm.  
Eksternt er der gang i redigeringen af skolens hjemmeside. Der er flere opslag på 
facebook  end tidligere på skoleåret.  
Internt driller Sharepoint, men der arbejdes på en løsning.  
Der laves elevplaner i Meebook.  
Profildrøftelsen udskydes til et senere tidspunkt.  

 

Punkt 5 25 min.  
D+B 

Kontaktforældrenes rolle - status FN 

Simon, Ole og Frederik har afholdt møde og fremlægger næsten færdigt udkast til 
indkaldelse (til godkendelse) samt redegør for sandsynlig dagsorden til mødet med 
kontaktforældrene.  



Referat: 
Der blev givet konstruktiv feedback til det udsendte materiale. Simon arbejder videre 
med den, og den udsendes pr. mail til bestyrelsen.  

 
 

Punkt 6 10 min. 
O 

Indskrivning LLC 

Grundlag, indsatser og aktiviteter i forbindelse med indskrivning. 
Referat: 
Grundlaget for indskrivningen er 56 elever.  
Der bliver åbent hus med forældrekaffe inden indskrivningen. Der afholdes tre 
eftermiddage med forældrekaffe.  

 
 

Punkt 7 15 min. 
O 

Skemaer og timetal JL 

Opmærksomheder på skoledagens længde og vejledende timetal p.t. 

Referat: Eleverne på Randersgades skole har for korte dage – ikke fag eller timetal, 
men længden på dagen. 
Jesper fremlægger en beregning af hvor lidt/meget det betyder på de enkelte 
årgange. 
Ved at bruge §16B har vi taget højde for at nogle af timerne er brugt til to-lærertimer, 
men vi har stadig for kort en skoledag. 
Vi forlænger pausen formiddag 9.30 – 9.45 til 9.30 – 10.00 og skal have 
opmærksomhed på UUV timerne 
Forslag er at vi løber timerne ind ved hjælp af lejrture til foråret 3-9 klasse – der laves 
en kommunikation om beslutningen efter lærermødet onsdag. 
Bestyrelsen bakker op om ledelsens oplæg og beslutning 

 

Punkt 8 10 min. 
O 

Evt. FN 

Spørgsmål fra bestyrelsen. Der tages ikke beslutninger under punktet.  
Referat: Simon vil genre formidle en kontakt til 4-5 g’ere der kan hjælpe med både 
lektiehjælp og matematik. 

 
 

Punkter til kommende møder 

• Skolebestyrelsesprofil 
• Skolens principper 
• Forældrebank 
• Plads til forskellighed 
• Klassedannelser 
• Evaluering af ind- og udskolingsopdeling 

 
 
 



 

Skoleårets møderække 

18/8 2021, 16/9 2021, 11/10 2021, 16/11 2021, 12/1 2022, 8/2 2022, 8/3 2022, 6/4 
2022, 19/5 2022 og 16/6 2022. 
 

 


